
LnÄ$e

,tu$ il3o,

Incr,
0rdförande Magnus Månson hälsade de
klarade mötet öppnat.

Ord. Magnus Månson tackade för visat
avslutat.

Justeras:

Nr Z-91

Protokoll fört vid BronsYXan
förenings styrelsemöte den 2A

Närvarande: Magnus Måson
trik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
samt t.f. ledamot
Mats Pettersson

$ 1.
närvarande välkomna och för-

$ B.
intresse och förklarade mötet

Västerås 1991 .03 .20

Samfällighets-
mars 1991 .

Mötets öppnande

Föreg. mötes-
pr0toko1l

Rapporter
vatten'

Ekonomin
nivå
vi

i fjol.
upp till

2st

Av loppssys t eme f

Belysningen pä
garageplanerna

Nästa möte

Avs lutning

$ z'
Föregående mötesprotokoll nr 1-91 godkändes.

$ ;'
Värmeverket har gjort vissa arbeten på kommunens stamledning för
strax utanför f,öreningens värmecentral-.

$ it'
Kassör Erik Wredling meddelade att föreningens ekonomi ligger i
med budqet. Utdebiteringen för ?:a kvartalet blir oförändrad och
behöver inte höja med de 500.- kr som varslades om vid årsmötet
Vad gäIler avgifterna för 2:a hal-våreL -91 kommer dessa att tas
förnyad prövninq senare :. år.
Kassören har. förmedtat försäljning av 1 st cirkulationspump oeh
takfläktar.

$ r'
Avloppssystemet under Kantyxgatan, där de otaliga stoppen har varit
har undersökts med special-TV-kamera av en konsult. En rapport över
vad som framgick vid denna undersökning har vidarebefordrats till
renhållningsverket som hittills visat ta probJ-emet på al-Ivar. Ett
sammanträffande mel-lan representanter från kommunen och föreningen
är planerat, varvid ersättningsfrågan kommer att diskuteras.

$ e'
Då belysningen på våra garageplaner är mycket svag diskuterades
hur detta påverkar inbrottsbenägenheten i parkerade bilar, oeh vad
en bättre belysning kan ge för effekt.
Uppdrogs åt sekreterare Peter Haglund att ta upp frågan om belysning
med lämplig personal på kommunen.

$ 7.
Nästa styrelsemöte bestämdes preliminärt till den 22 naj.

Peter Haglund Sekr.


